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ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS
Mötet öppnat kl. 12.03

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE
Ellen Almgren vald till ordförande
Carolina Lund vald till sekreterare
Felix Jansson vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET
Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR
Inga tidigare handlingar har publicerats

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET
Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis
hemsida

§ 6. NÄRVARANDE
Styrelse: Vilma Bobeck, Ellen Almgren, Adrian
Hultmark, Moa Håkansson, Carolina Lund, Felix
Jansson, Tova Kärrman
Medlemmar: Emil Tedeholm

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING
Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING
- Ordförande

- Kallelse till årsmöte är utskickad

- Vice ordförande
- Kontakt med stuk angående marknadsföring. De ska

faktureras 300 kr för det.

- Ekonomiansvarig (ej närvarande)
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- Utbildningsansvarig
- Haft programråd

- Eventansvarig
- Mordsittning - Mer info nästa möte ang. att några

styrelsemöter inte betalat.
- Pepparkakshustävling digitalt prel. 12/12
- Våren 2022 kommer Vilma inte vara kvar på LTU.

- Reseansvarig
- Ska kontakta bussbolag

- Näringslivsansvarig
- Lunchföreläsning med Lindbäcks
- Arkitekturtävlingen

- Informationsansvarig
- Marknadsföring för stuk som ska upp på instagram

och STUK

- Administrationsansvarig (ej närvarande)

§ 10. DISKUSSION
- Ska vi marknadsföra om någon vill ta sig an A-kit

projektet? (Carro)
Vet att Manne som satt tidigare med A-kitet föreslog att
påbörja projektet med A-kitet i slutet av LP2/början av
LP3. Vi skulle då kunna marknadsföra om det på våra
sociala medier om någon utanför föreningen skulle vilja
sitta med det projektet?

- Ett annat problem är finansieringen då Kåren inte
längre ser det som en engångs-aktivitet. Vi skulle
möjligen kunna kolla med SBN

- Vi börjar kolla på marknadsföring för det på
Instagram.

- Arktispub (Felix)
Vad vill vi marknadsföra?

- Kahoot m. priser
- Save the date m. mat

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR
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§ 12. BESLUT
Val av en st (1) utskottsledamöten

Valberedningen föreslår styrelsen
att välja Emil Tedeholm till rese-
utskottsledamot för verksamhetsåret 2021 /
2022.

styrelsen beslutar
att välja Emil Tedeholm till rese-
utskottsledamot för verksamhetsåret 2021 /
2022.

§ 13. NÄSTA MÖTE
29 november kl. 12.00. Fysiskt möte i något klassrum.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE
Mötet avslutat kl. 12.44




